

In general, in a lasting relationship, the first criterion is love. Yes, for example, the President of Ukraine **Volodymyr Zelensky** was offered to flee his country. But he refused because he loves his people and does not want to leave them at the mercy of the barbarian Russian invader. He decides to stay and fight against the orgers of the psycho Vladimir Putin, even if he has only 2 empty hands. In the United States, especially in Texas, on the other hand, **you only have a corrupt Chaos Theory government, because that government can do nothing but exploit anarchy to attract the bad guys in order to help him stay in power.** So if you live in Texas, wake up, stand up, fight for yourself and your children. To help you, follow Beto O'Rourke's companion and help him reach all the Texans. Your future depends on it!

En général, dans une relation durable, le premier critère est l'amour. Oui, par exemple, le président de l'Ukraine **Volodymyr Zelensky** s'est vu proposer de fuir son pays. Mais il a refusé car il aime son peuple et veut pas l'abandonner à la merci l'envahisseur barbare russe. Il décide de rester et de se battre contre les orgres du psychopathe Vladimir Poutine, même s'il n'a que 2 mains vides. Aux États-Unis, particulièrement au Texas par contre, **vous n'avez qu'un gouvernement corrompu adepte de la théorie du Chaos, car ce gouvernement ne peut rien faire d'autre que d'exploiter l'anarchie pour attirer les méchants afin de l'aider à rester au pouvoir.** Alors, si vous vivez au Texas, réveillez-vous, levez-vous, battez-vous pour vous et vos enfants. Pour vous aider, suivez la compagne de **Beto O'Rourke** et aidez-le à rejoindre tous les Texans. Votre avenir en dépend!